
Verslag kascommissie WijWonen Delft, over boekjaar 2022

Taken van de kascommissie
De kascommissie van WijWonen Delft is een door de ALV benoemde commissie die tot taak heeft de
boekhouding van de vereniging te controleren en te beoordelen of het financiële verslag, met daarin de
balans en de staat van baten en lasten, een correcte weergave van de werkelijkheid is. Deze taak is
vastgelegd in de statuten en is een belangrijk middel om te controleren of de belangen van de leden goed
vertegenwoordigd zijn in de uitgaven.

De kascontrole
De controle van de boekhouding heeft plaatsgevonden in februari 2023 en is uitgevoerd door Tom
Schuurmans en Jannine de Jong. De penningmeester heeft daarbij de kascommissie door de volledige
boekhouding geleid en ons alle ruimte gegeven om hem op meerdere momenten te bevragen.

De ingevoerde boekhouding is besproken en daarna gecontroleerd. Doordat de bonnen en bewijsstukken
niet in dit systeem zitten, zijn deze separaat gecontroleerd. Uit die controle kwamen een aantal vragen
naar boven, maar deze heeft de penningmeester kunnen beantwoorden. Er zijn tijdens de kascontrole
daarom geen noemenswaardige onregelmatigheden geconstateerd.

De kascommissie concludeert dat de uitgaven van WijWonen Delft verantwoord en transparant zijn
gedaan, en dat het geheel helder is vastgelegd in het financieel jaarverslag. Dat verslag is een accurate
weergave van de financiële positie van Wijwonen Delft

Adviezen
We geven de penningmeester echter nog wel een aantal adviezen mee:

1. Een aantal specifieke adviezen over mutaties in de boekhouding. Deze zijn reeds met de
penningmeester besproken en ofwel van extra toelichting voorzien, ofwel aangepast in de
boekhouding.

2. Er ontbreken (onder Post 530) facturen voor de huur van de kantoorruimte. We adviseren DUWO
te vragen deze te verstrekken om zo de boekhouding compleet te maken.

3. De definitie van Post 590 is nu ‘Reiskosten van bestuursleden (en aspiranten)’, terwijl er hier
structureel ook andere kosten worden gedeclareerd (lees: avondeten en kosten voor
koepel-activiteiten met de andere HO’s). We adviseren ofwel de definitie te verruimen, of enkel
nog reiskosten te declareren.

4. Er wordt onder Post 590 nu meer dan €4,00 gedeclareerd per maaltijd. De richtlijn van €4,00 p.p
per maaltijd is bedoeld zodat er geen exorbitante bedragen worden gedeclareerd voor de kosten
van de maaltijden van bestuursleden. We adviseren te beargumenteren wat het verschil is tussen
post 590 en de gangbare maaltijd-declaraties van het bestuur en hiervoor een passende en
rechtvaardige richtlijn op te stellen. Zo kan worden gewaarborgd dat Koepel-leden gelijkwaardig
worden behandeld ten opzicht van de andere leden van het bestuur.

Conclusie
De kascommissie adviseert de ALV om in te stemmen met het door de penningmeester voorgelegde
financieel jaarverslag 2022. Daarnaast vraagt de kascommissie om puntsgewijs stil te staan bij de gegeven
adviezen (m.u.v. nummer 1) en hierbij aan te geven of en zo ja hoe gevolg wordt gegeven aan de
adviezen.
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